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Skrivelse 
 

 

De ekonomiska förutsättningarna för stadsdelsnämnden 
 

I underlaget för budget 2016 för stadsdelsnämnden kan man bland annat läsa (sid 17 i 

tjänsteutlåtandet): ” Kostnaderna inom äldreomsorg, individ- och familjeomsorg samt inom 

ekonomiskt bistånd bedöms också bli betydligt högre än resurstilldelningen. 

Kostnadsökningarna medför krav på effektiviseringar inom samtliga verksamheter.” 

 

Stadsdelsnämnden måste få klarhet i exakt vad detta beror på, så att vi kan verka för en 

förändring. Är det så att stadens verksamheter generellt bedöms bli underfinansierade, så att 

detta är ett problem för alla stadsdelar? Eller är det så att det finns någonting i 

fördelningsnycklarna som gör att just Hägersten-Liljeholmen inte får de resurser stadsdelen 

behöver, och i så fall vad? Eller finns det andra orsaker? 

 

Med anledning av det ovan anförda: 

 

Att nämnden ger förvaltningen i uppdrag att återkomma med en detaljerad redogörelse för 

orsakerna till att kostnadsutvecklingen inom äldreomsorg, individ- och familjeomsorg samt 

ekonomiskt bistånd förväntas överstiga resurstilldelningen. 


